
TOUR CODE : 7TJK - OD
7天6晚 7D6N

嘉义|高雄|清境|台中|台北
JIAYI / KAOSHIUNG  QINGJING / TAICHUNG  TAIPEI

西线乐游台湾
NATURAL WEST TAIWAN TOUR



品尝~道地永和豆浆
非常有名的豆漿店，只要一吃就愛上了，而且過了十幾年味道
都沒變哦

九份老街
山海之美、復古建築與獨特的坡地景觀躍上大螢幕，成為令國
內外旅客著迷的唯美山城。

十份老街（4-6人一盏天灯）
山海之美、復古建築與獨特的坡地景觀躍上大螢幕，成為令國
內外旅客著迷的唯美山城。

西门町
台北市人气最高的商圈，节假日人很多，逛街购物看电影吃美
食是西门町最主要的旅游模式

台北 嘉义

吉隆坡国际机场 桃园国际机场

台北 （OD882/0720-1205）

1739 陈年旧事食艺馆
(森林小火车.姊妹潭.受鎮宮.樹靈塔.阿里山神木) 探索这个美丽
的地区。其中一个必游的活动是搭乘森林小火车，沿着山脉穿
梭，欣赏着壮观的风景。

中社花海
由於種植面積龐大，專業栽植的花卉朵朵綻放

爱木村
結合新科技，有木材打造的遊樂機，也有適合小小孩遊玩的實
木溜滑梯、小積木，都在原木小豬班 一起來向2000歲的紅檜
爺爺許願，了解自己的生命樹是哪個哦~

文化路夜市
白天為車道，晚上則成為夜市，道路兩旁佈滿美味可口的小吃
店，方塊酥改良家鄉風味之小吃或特產，不容錯過。

高雄 清境

台北 101  ( 登顶自费）
是超高大樓、是綠建築、是購物中心、是觀景台，更是台灣的
指標。

阳明山赏花~阳明山夜景
精致的美食搭配迷人的夜景，还有情侣最爱的心形雅座，浪漫的
氛围，让你想不到美丽の夜景

桃园国际机场 吉隆坡国际机场

(OD881/1440-1940）

送往桃园机场 ~ 返回温馨家园 ~ 下次再见哟………

嘉义 高雄

阿里山森林游乐区
(森林小火车.姊妹潭.受鎮宮.樹靈塔.阿里山神木) 探索这个美丽
的地区。其中一个必游的活动是搭乘森林小火车，沿着山脉穿
梭，欣赏着壮观的风景。

奋起湖老街
全台海拔最高的老街, 早年就以老街、便當和四方竹聞名

佛陀纪念馆
亚洲最高的坐佛. 本馆有常设展及特展供参观. 陈列各式罗汉、
八大宗师人物雕像.

六合夜市
熱鬧的街頭於空氣間瀰漫著食物的香氣，而許多平價小吃更有
著讓人百吃不膩的經典滋味

清境 台北

台中 台北

梅子元气馆
有古早超大型的釀梅間，介紹古時候的梅山興盛時期，吃梅子
的好處！

台湾咖啡故乡~冠军咖啡冲泡体验
帶您一起體驗賀寶芙金質冰咖啡的精緻品味，讓您認識#咖啡豆
的烘焙、#沖泡冰咖啡方式、品嘗咖啡的香氣！

清境农场 - 青青草原
青青草原是清境農場人氣最旺的景點，綿延不盡的青青草原，
羊群不時穿梭其中，恍如北國風光，享有「霧上桃源」之稱，
是中部地區最熱門的觀光景點

文武庙观景台
可以看到不同角度的日月潭美景，搭上文武廟建築，是相當有
特色的日月潭景點之一

宮原眼科
是台中最熱門的景點之一，距離台中火車站步行五分鐘，復古
建築重新打造的文青景點，很多旅人都會在此吃吃冰淇淋

一中夜市
美食超級多，除了最平價、學生最愛的夜市小吃、近期新開的
網美餐廳也是一家比一家還浮誇！



KLIA AIRPORT            TAOYUAN AIRPORT

TAIPEI （OD882/0720-1205）

TAIPEI                JIAYI

1739 Old Food Museum
Surrounded by shops built with red bricks and ancient houses,
[Luzhunan Community], the new look of the old family village has
become a new settlement for young people, and the alleys retain
many of their original features.

Zhongshe Flower Garden
The spacious fields are planted with a wide array of brilliant
colorful flowers by professional growers.

i-Wood Village
Displays in a former wood factory, plus carpentry workshops to
create simple items like chopsticks.

Wenhua Road Night Market
More than 20 Wenhua Road line up for delicious food. From food
stalls to restaurants~ eating all over the street is full and super
satisfying!

QINGJING                TAICHUNG                 

Taipei Mall ( Excluded to top )
Shopping Mall is found in the lower floors of the iconic tower
which rises far about the Xinyi skyline. Hosting a remarkable
range of luxury

Night Scape-Viewing Yangmingshan
Exquisite food paired with a charming night view, a romantic
atmosphere make you unexpectedly beautiful night view.

TAICHUNG                TAIPEI

Ume Tonya
There is a very large plum brewing room in ancient times, which
introduces the benefits of eating plums during the ancient plum
blossom period!

Taiwan Coffee Hometown (Champion Coffee Brewing Experience)
We will take you to experience the exquisite taste of Herbalife
Golden Iced Coffee, allowing you to understand the roasting of
#coffee beans, the #brewing method of iced coffee, and taste the
aroma of coffee!

Qingjing Farm
Qingqing Grassland is the most popular attraction at Cingjing
Farm, resembles the scenery of the northern country.

KAOSHUING            QINGJING

Wenwu Temple
You can see the beautiful scenery of Sun Moon Lake attractions
with the Wenwu Temple building.

Miyahara
Popular ice cream parlor in an elegant historic building, offering
specialty flavors & a restaurant.

Yizhong Night Market
There are so many delicacies, in addition to the cheapest and
students favorite night market snack.

Taste Soy Milk
A very famous soy milk shop, and the taste has not changed after
more than ten years

Jiufen Old Street
The beauty of mountains and seas, retro architecture and unique
sloping landscapes jump onto the big screen, becoming a beautiful
mountain city that fascinates domestic and foreign tourists.

Shifen Old Street (4-6 people per sky lantern)
Railroad tracks run through this old street with shops &
restaurants, plus sky-lantern lightings.

Ximending
Ximending is a youth shopping district in Taipei City home to
various shops, bars, movie theaters, and more.

JIAYI                 KAOSHIUNG

Alishan National Forest
(Forest Electric Vehicle. Sister Lake. Shouzhen Palace. Shuling
Pagoda. Alishan Shenmu) Explore this beautiful area. One of the
must-see activities is to take a small forest train, shuttle along the
mountains, and enjoy the spectacular scenery.

Fen Chi Hu old Street
The taste buds that make people can't help but salivate are fully
opened.

Fo Guang Shan Buddha Museum
Formerly known as the Buddha Memorial Center, is a Mahāyāna
Buddhist cultural, religious, and educational museum

Liuhe Night Street
It is one of the most popular markets in Taiwan where seafood,
handicrafts, clothing, knives, cameras and live animals are sold.

TAOYUAN AIRPORT                 KLIA AIRPORT
(OD881/1440-1940）

Transfer to Taoyuan Airport ~
Home Sweet Home ~ See you Again...



特色美食 Local Delicacies 
独家安排阳明山夜景 ~ 爛醉仙境 Exclusive Arrangement Yangmingshan Night view~Drunkland

DAY BREAKFAST LUNCH DINNER

DAY 1 x x x

DAY 2 酒店 Hotel 台式 BBQ Taiwanese BBQ x

DAY3 酒店 Hotel 铁路便当+爱玉冰 Railway Bento + Ai Yubin x

DAY 4 酒店 Hotel 梅子创意料理 Plum Creative Cuisine 农场风味 Farm Flavor Cuisine

DAY 5 酒店 Hotel 台式料理 Taiwanese Cuisine 羽葉火锅 Haba Spicy Hot Pot

DAY 6 酒店 Hotel 海霸王 Grand Seafood Senibong 爛醉仙境 Drunken Wonderland

DAY 7 酒店 Hotel x x

行程亮点 HIGHLIGHT行程亮点 HIGHLIGHT
行程亮点 HIGHLIGHT

购物站 Shopping Stop : 邵族文史馆，台湾茶园，天禄艺术馆，珍珠 Thao Culture and History Museum, Taiwan Tea Garden, Tianlu Art Museum

当地4星或5星住宿或酒店 （最后确认于同级酒店为准）
Hotel based on local 4* or 5* Hotel Class (Final confirmation on similar standard)

酒店 HOTEL 

MEALS INFO

清境农场-青青草原
Qing Jing Farm 爛醉仙境 Drunkland

嘉义 JIAYI
乐客商旅或同级4*

Leke Hotel or similar 4*

高雄KAOSHIUNG

高雄行旅或同级
Hotel Leisure or similar 4*

清境 QINGJING

俪景山庄或同级 4*
Licing Garder or similar 4*

台中 TAICHUNG

博奇饭店或同级 4*
Boqi Hotel or similar 4*

台北 TAIPEI
幸福赞或同级 4*
Happinees In Hotel or similar 4*

1. 行程表所列出的航班资料，交通，行程，酒店住宿及膳食安排，将可能因应不同的

出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。 若报名后行程有所变动，本社将另行个别

通知。

2. 行程，膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社和天气情况安排为准。

本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，若会遇

上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。

3. 基本上全程中文讲解为主。 若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。

本社将另作安排，但将以最终确认为准。

4. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。

5. 行程表附上的照片仅供参考。

6. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背面之基本条规细节。

7. 行程最终将以英文版本为准。

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure
are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be
advised accordingly.

2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the
final confirmation by the local ground operator due to weather situation.

3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to
one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for
the baggage storage.

4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Purchase of travel insurance is highly advisable.
6. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
7. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our

standard terms and conditions.
8. The english version of itinerary shall prevail.

条款与条件 TERMS & CONDITIONS
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